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SVĚT: Není dne, aby se neobjevily nové důkazy o škodlivosti genových injekcí, které byly
mnohdy pod výhružkami vnucovány miliardám lidí. V některých zemích jsou již tyto
přípravky zakázány, další se je stále snaží podlézavými reklamami nabídnout posledním
ochotným zoufalcům.

Americký senátor se rozhodl toto téma přinést i na půdu amerického zákonodárného sboru, ve snaze
upozornit na škodlivost těchto přípravků. V USA se tyto látky stále nabízí, i když několik států je již
zakázalo nebo omezilo jen pro některé věkové skupiny.

Analýza údajů systému hlášení nežádoucích účinků vakcín (VAERS) naznačuje, že vakcíny COVID-19
jsou podle senátora Rona Johnsona (R-Wis.) výrazně smrtelnější než vakcína proti chřipce.

Přezkum byl proveden senátorovým štábem a zahrnoval určitou úroveň předpokladů vzhledem k
tomu, že neexistují žádné veřejně dostupné údaje o tom, kolik dávek vakcíny proti chřipce bylo
podáno ve Spojených státech za posledních 10 let.

Na základě počtu distribuovaných dávek zjistili, že počet úmrtí na milion dávek vakcín proti
COVID-19 (25,5) výrazně převyšuje počet odhadovaných dávek vakcíny proti chřipce (0,46).

„Použijeme-li předpoklad, že bylo podáno 70 procent distribuovaných vakcín proti
chřipce, 25,5 úmrtí na milion dávek vakcíny proti COVID-19 představuje 55násobný
nárůst oproti úmrtím na vakcínu proti chřipce na milion dávek,“ napsal pan Johnson v
dopise z 21. prosince vedoucím oddělení zdravotnictví a sociálních služeb amerického
Úřadu pro kontrolu potravin a léčiv a Centra pro kontrolu a prevenci nemocí.

„To je šokující rozdíl a jen přispívá k rostoucím důkazům o bezpečnostních signálech,
které křičí, aby byly brány vážně,“ dodal.

Pan Johnson citoval studii jako součást žádosti o interní studie, dokumenty a údaje týkající se vývoje
a bezpečnosti vakcín proti COVID-19.

„Pokud jde o odpovědi na mé žádosti o údaje o nežádoucích účincích spojených s
vakcínami proti COVID-19, váš arogantní nedostatek transparentnosti byl
bezprecedentní, nezodpovědný a zcela nepřijatelný,“ rozčílil se senátor, který působí
jako vrcholný republikán ve stálém podvýboru Senátu pro vyšetřování.

„V průběhu posledních 32 měsíců jsem vznášel otázky, zasílal formální žádosti a prováděl
dohled nad bezpečností a účinností vakcín proti COVID-19.

Místo toho, abyste se zabývali mými legitimními otázkami a žádostmi o informace, vy a
další úředníci v oblasti veřejného zdraví nadále propagujete vakcíny proti COVID-19 jako
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bezpečné a účinné a často používáte počet podaných dávek vakcín na podporu tohoto
zavádějícího tvrzení.“

Požádal také, aby agentury informovaly, zda si jsou vědomy jiné nedávné studie publikované v
časopise Nature, která vyvolala další obavy ohledně bezpečnosti vakcíny Pfizer – konkrétně zda
produkuje nezamýšlené proteiny, které by mohly potenciálně vyvolat škodlivé imunitní reakce.

Úředníci administrativy dostali čas do 18. ledna, aby požadované informace předložili.

Johnsonův dopis se shodoval s průzkumem zveřejněným 21. prosince sítí JAMA, který odhalil, že
Američané jsou skeptičtější ohledně bezpečnosti vakcín proti COVID-19 než je tomu u vakcíny proti
chřipce.

Průzkum provedený mezi 7. a 16. červencem 2023 zjistil, že 55 procent respondentů věří, že vakcína
proti chřipce je velmi bezpečná, zatímco o vakcínách proti covidu-19 totéž uvedlo jen 41 procent.

Mezitím většina (51 procent) uvedla, že se obává o bezpečnost vakcíny proti covidu-19, ve srovnání s
pouhými 24 procenty, kteří vyjádřili obavy o bezpečnost vakcíny proti chřipce.

Výsledky také ukázaly, že letos vůbec není pravděpodobné, že se proti covidu-19 nechá očkovat více
lidí než proti chřipce, přičemž 60 procent respondentů uvedlo, že si přejí další výzkum. Pouze 24
procent řeklo totéž o vakcíně proti chřipce.

Pokud jde o účinnost, téměř stejné procento respondentů uvedlo, že si myslí, vakcíny proti covidu-19
(42 procent) a chřipce (40 procent) jsou účinné proti vážnému onemocnění a hospitalizaci.

V příspěvku z 22. listopadu CDC připustilo, že „proočkovanost vakcínou COVID-19 je nižší, než
bychom rádi viděli.“

Ke 4. listopadu se odhadovalo, že aktualizované posilovače dostalo pouze 14 procent dospělých
Američanů.
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